

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី 28 ខែមករា ឆ្នាំ 2021

ទំនាក់ទំនង ៖ Jennifer Songster បណ្តាលយសាធារណៈនៅឡងប៊ិច, 562.570.6860,

Jennifer.Songster@lbpl.org

សម្រាប់ការផ្សព្វផ្សាយ ភ្លាមៗ

បណ្តាលយសាធារណៈនៅឡងប៊ិច ផ្តល់ជូនការចូលទស្សនាទស្សនាវដ្តីឌីជីថលពេញនិយម

អានទស្សនាវដ្តីនៅលើទូរស័ព្ទ, ថេប្លេត ឬកុំព្យូទ័រ

ទីក្រុងឡងប៊ិច, រដ្ឋ CA - បណ្តាលយសាធារណៈនៅ Long Beach (LBPL) មានទស្សនាវដ្តីឌីជីថលជាង 3.500 ដែលឥឡូវនេះអាចរកបានតាមរយៈ [OverDrive](#) របស់ខ្លួនដោយឥតគិតថ្លៃ។

អភិបាលក្រុងលោក Robert Garcia មានប្រសាសន៍ថា «ការផ្តល់ជូនទស្សនាវដ្តីឌីជីថលរាប់ពាន់ដោយឥតគិតថ្លៃ និងងាយស្រួលក្នុងការទទួលបាន អាចបំពេញបន្ថែមនូវប្រភពធនធានជាច្រើនដែលមានតាមរយៈបណ្តាលយសាធារណៈរបស់យើង។» «នៅពេលដែលមនុស្សមិនអាចមកមើលបណ្តាលយក្នុងតំបន់ដោយផ្ទាល់, ការប្រមូលថ្មីនេះនឹងធ្វើឱ្យទស្សនាវដ្តីកាន់តែមានភាពងាយស្រួល និងផ្តល់ឱ្យអ្នកអាននូវឱកាសដើម្បីស្វែងរកចំណាប់អារម្មណ៍ថ្មីៗ។»

ជាមួយនឹងកាតបណ្តាលយ LBPL ដែលមានសុពលភាពអ្នកណាម្នាក់អាចខ្ចីប្រាក់ពីការប្រមូលឌីជីថលរបស់ខ្លួនបានដោយចូលមើល [បណ្តាលយឌីជីថល](#) ឬទាញយកឯកសារ [Libby](#) ដែលជាកម្មវិធីអានតែមួយពី [OverDrive](#)។ ទស្សនាវដ្តីដែលពេញនិយម គឺជាការបន្ថែមចុងក្រោយបំផុតទៅបណ្តាលយឌីជីថលដែលរាប់បញ្ចូលទាំងសៀវភៅអេឡិចត្រូនិច និង eAudiobooks, កាសែត និងមូលដ្ឋានទិន្នន័យស្រាវជ្រាវដូចជាទិន្នន័យ Axle (ទិដ្ឋភាពផ្ទាល់) និង Ancestry សម្រាប់បណ្តាលយ (ការស្រាវជ្រាវពន្ធុវិទ្យា) ឥតគិតថ្លៃរាប់ពាន់ច្បាប់ចម្លង រួចទៅហើយ។

«នាយកសេវាកម្មបណ្តាលយថ្មីរបស់យើងមានចំណងជើងពីបណ្តាប្រទេសនានាលើពិភពលោក រួមមានប្រទេសម៉ិកស៊ិក ជប៉ុនចិន អូស្ត្រាលី ឥណ្ឌា និងអាមេរិកកណ្តាល និងអាមេរិកខាងត្បូងដែលជាភាសាដើមដែលបានបោះពុម្ពផ្សាយ» នាយកសេវាកម្មបណ្តាលយលោក Glenda Williams បានមានប្រសាសន៍។ «យើងរំភើបដែលអាចផ្តល់ជូននូវការប្រមូលផ្តុំបែបចម្រុះដល់អ្នកគាំទ្ររបស់យើង។»

ទស្សនាវដ្តីមានទម្រង់ពេញទំព័រ មិនមានបញ្ជីរង់ចាំ ឬព្យួរទេមិនរាប់បញ្ចូលដែនកំណត់ចាកចេញ និងផ្តល់ជូនអ្នកអាននូវជម្រើសដើម្បីបន្តការជ្រើសរើសជាថ្មីរបស់ពួកគេ។ អ្នកអានក៏អាចទាញយកទស្សនាវដ្តីនៅលើ Libby ដើម្បីប្រើប្រាស់ក្រៅបណ្តាញ។

សេវាកម្មនេះអាចប្រើបានជាមួយកុំព្យូទ័រ និងឧបករណ៍សំខាន់ៗទាំងអស់រួមមាន iPhone®, iPad®, Android™ devices, Windows® tablets និង Kindle® [បណ្តាលយអាមេរិក] ។ ប័ណ្ណ

កម្មសិទ្ធិទាំងអស់នឹងផុតកំណត់ដោយស្វ័យប្រវត្តិនៅចុងបញ្ចប់នៃរយៈពេលខ្លី ហើយមិនមានការបង់ថ្លៃឃឹកទេ។

អ្នកអានអាចរកមើលបណ្តុំឌីជីថលរបស់បណ្តាឈ័យខ្លីចំណងជើងភ្លាមៗ ហើយចាប់ផ្តើមអាន ឬស្តាប់ដោយឥតគិតថ្លៃតាមរយៈការទាញយក Libby ឬចូលទៅកាន់ longbeach.gov/library/digital-library/។

បុគ្គលិកបណ្តាឈ័យសាធារណៈនៅទីក្រុងឡងប៊ិច អាចជួយអ្នកអានតាមទូរស័ព្ទលេខ 562.570.7500 ថ្ងៃអង្គារ ដល់ថ្ងៃសៅរ៍ចាប់ពីម៉ោង 10 ព្រឹក ដល់ 5 ល្ងាច។

អំពីសាលាក្រុងឡងប៊ិច

មានប្រជាជនប្រមាណ 470,000 នាក់ សាលាក្រុងឡងប៊ិច ដែលបានទទួលបានពានរង្វាន់ និងថ្លៃប្រឌិតថ្មីជាច្រើន បានផ្តល់ជូននូវភាពសំបូរបែបនៃពិភពលោកនៃទីក្រុងធំមួយ ខណៈពេលដែលរក្សាបាននូវលក្ខណៈភាពជាបុគ្គល និងមានចម្រុះដោយភូមិសាស្ត្រផ្សេងៗគ្នាផ្តុំគ្នានៅតាមបណ្តោយឆ្នេរសមុទ្រ California។ ក្នុងនាមជាទីក្រុងដែលផ្តល់សេវាកម្មពេញលេញ, ទីក្រុងឡងប៊ិចជាទីតាំងនៃសារមន្ទីរ និងមហោស្រពជាច្រើន ដូចជា Queen Mary, Aquarium of the Pacific, និងមានកន្លែងជាច្រើនទៀត មណ្ឌលសាលារៀនដែលត្រូវបានគេវាយតម្លៃខ្ពស់, អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច និងកំពង់ផែឡងប៊ិច។ មន្ទីរសាលាក្រុង បានឈ្នះពានរង្វាន់ជាច្រើន ផ្សេងទៀតដូចជាសុខភាព សួនឧទ្យាន កំពង់ផែកំសាន្ត និងសេវាកម្មអភិវឌ្ឍន៍ និងផ្សេងៗទៀត។ ទីក្រុងក៏មានសាកលវិទ្យាល័យ និងមហាវិទ្យាល័យដែលត្រូវបានគេវាយតម្លៃខ្ពស់, មានកន្លែងកសិដ្ឋានចិញ្ចឹមសត្វជាប្រវត្តិសាស្ត្រពីរកន្លែង, មន្ទីរពេទ្យ 5 កន្លែង, ទីវាលហ្វឹកហាត់វាយកូនហ្គោល 5 កន្លែង, សួនច្បារ 171, ឆ្នេរសមុទ្ររាប់សិបម៉ាយល៍, កំពង់ផែសម្រាប់លំហែកំសាន្តជាច្រើនកន្លែង, កន្លែងផ្លូវជិះកង់ និងកម្មវិធីចែកចាយកង់។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមទៀត អំពីទីក្រុងឡងប៊ិច សូមចូលទៅ <http://longbeach.gov/> ។ សូមតាមយើងខ្ញុំ នៅលើបណ្តាញសង្គម ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានចុងក្រោយបំផុតនានា ៖ [Facebook](#), [Twitter](#), [Instagram](#) និង [YouTube](#) ។

អំពីបណ្តាឈ័យសាធារណៈឡងប៊ិច

បណ្តាឈ័យសាធារណៈនៅឡងប៊ិច ត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុងឆ្នាំ 1896 ដែលបម្រើដល់ទីក្រុងប្រជុំជនចម្រុះដែលមានប្រជាជនជិតកន្លះលាននាក់។ ជាមួយនឹងការសង្កត់ធ្ងន់លើការផ្តល់សិទ្ធិទទួលបានដោយសេរី និងស្ថេរភាពគ្នា ព័ត៌មាន និងការគាំទ្រសម្រាប់ការរៀនសូត្រអស់មួយជីវិត បណ្តាឈ័យផ្តល់ជូននូវសៀវភៅប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ។ មូលដ្ឋានទិន្នន័យ, ការប្រើប្រាស់អ៊ិនធឺណិត, មជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាគ្រួសារ, កន្លែងផលិត និងកន្លែងផ្សេងៗទៀត ព្រឹត្តិការណ៍ដែលមានចាប់ពីពេលវេលារឿងរហូតដល់កម្មវិធីអប់រំ និងរបៀបរស់។ ប្រព័ន្ធបណ្តាឈ័យសាធារណៈនៅឡងប៊ិច រួមមានបណ្តាឈ័យមេ និងបណ្តាឈ័យសង្កាត់ចំនួន 11 និងវត្តមាននៅលើអ៊ិនធឺណិតខ្លាំង។ នៅរដូវក្តៅឆ្នាំ 2017 បណ្តាឈ័យសាធារណៈនៅឡងប៊ិច បានទទួលពានរង្វាន់មេដាយថ្នាក់ជាតិសម្រាប់បណ្តាឈ័យ និងសារមន្ទីរក្នុងការទទួលស្គាល់ការសហការសហគមន៍ប្រកបដោយជោគជ័យការបង្កើតថ្មីSTEM (វិទ្យាសាស្ត្រ បច្ចេកវិទ្យា វិស្វកម្ម និងគណិតវិទ្យា) និងកម្មវិធីផ្តោតអក្ខរកម្មដល់ប្រជាជននៅឡង ឆ្នេរខ្សាច់។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមសូមទស្សនា <http://www.longbeach.gov/library>, "Like" បណ្តាញយសា
ធារណៈនៅឡុងប៊ិចនៅលើ [Facebook](#), និងតាមយើង [Twitter](#) និង [Instagram](#) ។

#